
Referat fra bestyrelsesmøde 
Mandag d. 24. april 2017 kl. 19.30 i Holmsland Idræts- og 
Kulturcenter 

 
       

1. Administrativ/organisatorisk   
Tovholder 

1a Referat fra sidste møde :   
Ingen bem. 

Sjoerd 

1b Konstituering: 
Formand:   Sjoerd 
Næstf.:   Lars 
Kasserer:   Dorthe 
Sekretær:   Hans Jørn 

Sjoerd 

1c Økonomi: 
Foreningen har nu 265 medl. God høst på generalforsamling. 

Dorthe 

1d Evaluering generalforsamling: 
Almindelig enighed om, at generalforsamlingen var meget vellykket. 

Sjoerd 

 
2.   Løbende og Ny 

 

 

2a Trafikforhold på Søndervig Landevej: 
Bent fremlægger idé med elektronisk skiltning og fartbegrænsning set 
øst for Skive. Bent og HJ laver skrivelse om dette samt forslag om 
fartbegrænsning v. bebyggelserne vest for Søndervig Landevej 14 

Hans Jørn 

2b Spangprojektet: 
Møde hos Asger og Dorthe ang. Spangen projektet. Der skal laves en 
prioritering af ønskerne. 

Dorthe 

2c Velkommen Her: 
Der er ca. 8000,- til overs på budgettet. Vi prøver at få projektperioden 
forlænget, så vi kan gennemføre planlagte udflugter. 

Hans Jørn 
Dorthe 

2d Udbyggelse af stisystemet: 
Intet nyt. 

Sjoerd 

2e Brug af Sogneparken: 
Vi afventer, hvad de øvrige interessenter måtte komme med af ønsker 
og forslag om udnyttelse af Sogneparken. 

Sjoerd 

2f Fibernet: 
Der arbejdes videre med firbenet. Opfølgning på Facebook og i 
Sognebladet. 

Lars 

2g Bankokarl 29/10 kl. 15 – 17 i Kulturcentret. Planlægningen er i fuld gang. 
Linda er foreningens repræsentant. 

Dorthe 

2h Plancher fra arkitektstuderende: 
Plancherne udstilles som planlagt på Naturens Dag. Derefter i hallen 

Sjoerd 

2i St. Hans: 
Dorthe taler med Bodil om hun vil repræsentere Sogneforeningen ved St. 
Hans  

Sjoerd 

2j Naturens Dag: 
Der er opstartsmøde først i maj. Linda deltager i planlægningen sammen 
med Bodil. 

Dorthe 



 
3. Fuldført 

 

3a Ingen bem. ang. medlemskab af Radio Ringkøbing Dorthe 

 
4. Faste 

 

 

4a Bosætningsarbejdet: 
Der er pt. en del tilflyttere – fortrinsvis ældre. Gode byggegrunde i 
Kloster????? 

Jesper 

4b LAG: 
 ingen bem. 

Sjoerd 

4c LDR: 
 ingen bem. 

Sjoerd 

4d Sognebladet: 
Sognebladet kører uændret videre mht. priser. Til efteråret justerer 
Jesper og Dorthe priserne. 

Sjoerd 

4e Hjemmesiden: 
ingen bem. 

Sjoerd 

4f Loppemarked: 
Loppemarkedet har store mængder af rare sager. Man er meget 
velkommen til at give en hånd med. 

Dorthe 

4g Kloster legeplads: 
Når bænkene fra Sogneparken flyttes til legepladsen, vil en grill være på 
sin plads. Linda indhenter tilbud. Læplantning en god idé. HJ har 
ahornplanter. 

Linda 

4h Flagallé: 
Flagalleen skal suppleres op 

Bent 

4i Juleudsmykning: 
 Lars har brug for nye pærer. 

Lars 

4j Grønne områder: 
Hvem tager sig af Polden og Høkers plads???? 

Hans Jørn 

4k Infoskærme: 
 ingen bem. 

Dorthe 

 
5. Evt.:     Næste møde hos Dorthe d. 22.maj  
                   HJ serverer rester fra ”Velkommen Her ”  
 

 

 
 
 
 
 
 
 
Formand Sjoerd Both 
 
_____________________________________                                                           
 

 
 
 
Næstformand Lars Provstgaard 
 
__________________________________ 



 
Sekretær Hans Jørn Sørensen 
 
_____________________________________                                                                                                                              
 

 
Kasserer Dorthe N. Krogsgaard 
 
_________________________________ 

 
Medlem Jesper Aarup 
 
_____________________________________ 
 
 

 
Medlem Bent Poulsen 
 
_________________________________ 

 
Medlem Linda Tøt 
 
_____________________________________ 
 

 

 


